
Programma:

• Ontvangst en welkom door de wethouder

• Korte voorstelronde

• Korte presentatie door Bas de Jong

• Discussie aan de hand van de vragen in de presentatie in 3 blokken

1&2 juli

Op naar Buurten 3.0



Op naar Buurten 3.0

Benen op tafel buurtvertegenwoordigers 
uit de Hilversumse wijken



Wat ging goed?

• Het buurtenbudget is en blijft een belangrijke 
aanjager voor buurtinitiatief;

• De buurtcoördinatoren vervulden en vervullen 
een centrale rol voor de buurt;

• Er zijn grote stappen gemaakt als het gaat om 
participatie in het groenbeheer en onderhoud;

• Het instellen van interne wijkteams heeft geleid 
tot het sneller en integraal oppakken van 
eenvoudige vragen en initiatieven.



Verbeterpunten:
• Iedere wijk is anders. De mate van (zelf)organisatie van en 

maakbaarheid in de wijken is verschillend. Daar zouden we meer 
rekening mee moeten houden;

• We hebben een website, smart city en geexperimenteerd met een 
app, maar deze spelen nog geen centrale rol in de interactie tussen 
inwoners, initiatiefnemers en gemeente;

• (Ingewikkeldere) initiatieven blijven voor initiatiefnemers lang 
onbeantwoord en onduidelijk;

• Gemeentelijke opgaven beter afstemmen op de agenda van de wijk

• Buurtenbudget nu niet geschikt voor investerings-

projecten. 



Gespreksvragen

- Wat is er nodig om het eigenaarschap en draagvlak voor een agenda 
van de wijk te vergroten?

- Hoe kan een “digitaal platform” daarin ondersteunen en welke 
(vorm)eisen zouden we daar aan moeten stellen?

- Hoe kijkt u aan tegen de inzet van het buurtenbudget? Is dat 
effectief? Hoe kunnen we dat verbeteren?

- Wat wilt u nog kwijt, wat vindt u belangrijk?


